



Public Works and Government
Services Canada

Travaux publics et Services
gouvernementaux Canada

Superannuation, Pension
Transition and Client Services
Sector

Secteur des Pensions de retraite,
Regroupement des pensions et Services
à la clientèle

P.O. Box 5010
Shediac, N.B.
E4P 9B4

C.P. 5010
Shediac (N.-B.)
E4P 9B4

Your file Votre référence

Our file Notre référence

Pension No. - N° de pension

could not be sent to your branch

Re: Direct Deposit

Objet : Dépôt direct

The Superannuation, Pension Transition and Client Services Sector has been notified by your financial institution that there has been a change in their direct deposit banking information. Consequently your superannuation

Votre institution financière a avisé au Secteur des Pensions de retraite, Regroupement des pensions et Services à la clientèle qu'il y a eu modification de ses données concernant le dépôt direct. Par conséquent, nous n'avons pas pu déposer directement à votre succursale votre prestation de

pension for the month of _____
could not be sent to your branch by the direct deposit process. We have instead issued a paper cheque and mailed it to your financial institution.

retraite pour le mois de(d') _____ et nous avons donc expédié un chèque à votre institution financière.

If you wish to re-instate your pension into the Direct Deposit system, please complete and return the enclosed application form (please note #2 on the instruction page). Until we receive the completed application form from you, we will send your pension cheque to your home address.

Si vous voulez que l'on dépose à nouveau vos prestations de retraite directement dans votre compte, veuillez remplir et retourner le formulaire de demande ci-joint (veuillez noter la mention n°2 sur la feuille d'instruction). Tant que nous n'aurons pas reçu le formulaire de demande rempli, nous enverrons votre chèque à votre adresse personnelle.

If you require further information, please contact our directorate at one of the following numbers. Toll free 1 800 561-7930 (English) or 1 800 561-7935 (French).

Si vous désirez des renseignements supplémentaires, téléphonez sans frais à notre direction : 1 800 561-7935 (français) ou 1 800 561-7930 (anglais).

Encl.

p.j.

Accounting and Verification
Comptabilité et vérification